Airport Express \$57 Special Fare Ticket Service at Hong Kong, Kowloon Station and AsiaWorld-Expo

Holders of valid event proof* are entitled to redeem one round-trip Airport Express Line (AEL) ticket between AsiaWorld-Expo Station and Hong Kong Station or Kowloon Station at just HK\$57 with an Octopus.

Redemption Counters

Hong Kong Station: L2 Trains to Airport and AsiaWorld-Expo (next to AEL shuttle bus

counter)

Kowloon Station: L2 Trains to Airport and AsiaWorld-Expo

AsiaWorld-Expo: 1/F, AsiaWorld-Expo Customer Service Counter (near AEL station

Exit A)

Opening Hours of Redemption Counters

Date	Hong Kong / Kowloon Station	AsiaWorld-Expo
27 Apr	9:00am-4:30pm	12:30pm-6:30pm
28 – 29 Apr	8:30am-4:30pm	11:30am-6:30pm
30 Apr	8:30am-2:00pm	11:30am-4:30pm

For details, please visit AsiaWorld-Expo's website or call (852) 3606 8880

*Event proof:

- For trade visitors: please present your buyer badge, buyer invitation card, pre-registration confirmation letter or business card.
- For exhibitors: please present your exhibitor badge or business card.

Remarks:

- The Redemption Counters are operated by the AsiaWorld-Expo.
- All matters and disputes are subject to the final decision of the AsiaWorld-Expo.

機場快綫 -以港幣\$57 特別車費即日來回博覽館站及香港站或九龍站

只要憑即日活動證明*即可於機場快綫香港站,九龍站或博覽館內之特設櫃台,使用八達通 以港幣\$57 換購即日來回博覽館站車票乙張。

換購櫃台:

機場快綫香港站 - L 2 層 往機場/博覽館(位於機場快綫免費穿梭巴士櫃位旁)

機場快綫九龍站 - L 2 層 往機場/博覽館

亞洲國際博覽館 - 亞洲國際博覽館一樓客戶服務處(近機場快綫 A 出口)

換購櫃台開放時間:

日期	香港站或九龍站	博覽館
4月27日	上午9時至下午4時30分	下午12時30分至下午6時30分
4月28-29日	上午8時30分至下午4時30分	上午11時30分至下午6時30分
4月30日	上午8時30分至下午2時	上午 11 時 30 分至下午 4 時 30 分

如有查詢,請瀏覽亞洲國際博覽館網站或致電(852) 3606 8880

*活動證明:

• 業內人士:請出示買家入場證、買家邀請函、預先登記確認函或名片

• 參展商: 請出示參展商證或名片

備註:

- 此換購櫃台由亞洲國際博覽館安排。
- 如有任何爭議,亞洲國際博覽館保留最終決定權。